
PROTOKÓŁ NR 12/16

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej, 

które odbyło się 27 września 2016 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15:30.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krystyna Konieczna - Przewodnicząca komisji

2. Zofia Ujma

3. Krzysztof Gorczyca

4. Henryk Płoński 

5. Ewa Pędziwiatr

Nieobecni usprawiedliwieni: 

Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Dorota Piotrzkowska

2. Czesław Mikicki 

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Pytania do Pani Dyrektor Szpitala „Bukowiec”.

3. Omówienie możliwości zabezpieczenia przejazdu z odległych miejsc Kowar do przychodni. 

4. Sprawy różne.

Ad. 1 Posiedzenie Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej otworzyła i powitała zebranych Przewodnicząca Pani

Konieczna Krystyna.

Ad. 2 Na spotkanie Przewodnicząca zaprosiła obecną Dyrektor Szpitala „Bukowiec” i POZ-u w ogóle.

Radni pytali Panią Dyrektor o uruchomienie nowej przychodni.

Pytania jakie padały ze strony Radnych to:

- dojazdy, usprawnienie komunikacji do nowej przychodni przy ul. Jeleniogórskiej;

- ilość specjalistów lekarzy;

- o poradnię kardiologiczną;

- usprawnienie wizyt domowych;

- o windę w Przychodni;

- o onkologię;

- o rehabilitację, która  winna funkcjonować w przychodni;

- o termin otwarcia nowej przychodni.

Pani  Dyrektor POZ-u Dorota  Piotrzkowska odpowiedziała  na pytania  te,  na temat których miała

wiedzę.  Zapisała  wszystkie  problemy  i  obiecała,  że  odpowie  na  wszystkie  problemy  po  konkretnym

zapoznaniu się. Zobowiązała się podjąć odpowiednie kroki o zabezpieczeniu rehabilitacji w przychodni.



Ad. 3 W sprawach transportu pacjentów do przychodni przy ul. Jeleniogórskiej, Pani Dyrektor zapewniała,

że  będzie kontaktować się z Panią Burmistrz i spróbuje szukać rozwiązania.

Ad.  4  W  sprawach  różnych  Pani  Ewa  Pędziwiatr  zwróciła  uwagę  na  dwa  punkty  świetlne  przy  starej

przychodni, która jest własnością starostwa. Należy udrożnić tam oświetlenie.

Pani Dyrektor zobowiązała się dowiedzieć o sprawie przychodni.

Przychodnia według Pani Dyrektor czynna będzie na początku grudnia 2016 r.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji :

Wniosków brak.

Protokołowała:                                                                                                            Przewodnicząca Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                                     Krystyna Konieczna


